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Type-c Port
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触控屏
Touch Screen Power / Fingerprint button

电源键 / 指纹解锁
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（短按打开应用列表 / 长按唤起 AI 助手）

（Long press to open the list / Short press to open the AI）



连接方式

将眼镜与主机通过 INAIR 包装中的数据线连接

Connect the glasses with the host through the data line in the INAIR package

Connection Type



蓝牙与Wi-Fi
Bluetooth and Wi-Fi

进入蓝牙设置，系统自动扫描附近蓝牙设备，并以列表显示，点击连接。

连接蓝牙设备后，可以手动断开或忽略设备。系统会记录已经连接过的设备，在蓝

牙设备开启后，会自动连接到系统。

适合标准蓝牙协议的键盘、鼠标、耳机等设备

Enter Bluetooth Settings, the system automatically scans nearby Bluetooth 

devices, and displays them in a list, click Connect. After connecting a 

Bluetooth device, you can manually disconnect or ignore the device. The 

system records the connected devices and automatically connects to the 

system when the Bluetooth device is turned on. Suitable for standard 

Bluetooth protocol keyboard, mouse, headset and other devices

Enter the network Settings, the system automatically scans the nearby 

Wi-Fi, and displays it in a list, click to enter the connection process, you 

may need to enter the password when connecting, the system will record 

the connected WiFi, and when entering the saved Wi-Fi network signal 

range, it will automatically connect to the system can manually turn off 

Wi-Fi support 2.4G and 5G Wi-Fi network

入口：系统设置-蓝牙

进入网络设置，系统自动扫描附近Wi-Fi,并以列表显示，点击进入连接流程，

连接时可能需要输入密码系统会记录已经连接过的WiFi，在进入已保存的

Wi-Fi网络信号范围，会自动连接到系统可以手动关闭Wi-Fi支持2.4G和5G的

Wi-Fi网络

入口：系统设置-WI-FI



安全信息

1. 请保持设备干燥。请勿在多灰、潮湿、高盐（如海边）的环境中使用设备，以免引起设备内电路故障。

2. 请在海拔 2000 米以下，高于 0 摄氏度或低于 35 摄氏度范围内使用，并在零下 20 摄氏度至 45 摄氏度范围内存放设备及其配件，当环境温度过高或过低时，可能引起故障。

3. 若设备需要充电，请务必使用原厂提供的线材进行充电。

4. 请勿将设备暴露在高温处，或发热设备的周围，如强日照、取暖器、微波炉、烤箱或热水器等。设备过热可能导致设备损坏，电池鼓包、漏液 , 甚至导致电池爆开现象。

5. 请勿拆解或改装设备、拆入异物或浸入水或其他液体中，以免引起设备短路，电池漏液、过热，从而起火。

6. 请勿将设备扔入火中，否则会引起设备的起火和爆炸。

7. 请按照当地的规定处理设备，不可将设备作为生活垃圾处理。若设备处置不当可能会导致设备爆炸，请遵守本设备及其附件处理的本地法令，并支持回收行动。

8. 请勿让宠物啃咬设备，以免对其造成伤害或导致设备爆炸。

9. 本设备配有不可拆卸的内置电池，请勿自行更换电池，以免损坏电池和设备。

安全警告



1. 有癫痫病史，患有高血压、心脏病、恐高症，重度近视以及其他不适合 3D 沉浸式体验和刺激性体验的人群，不建议使用本产品。如不是此类人群但在使用过程中发现有眩晕或眼睛

疲劳等情况，也请立即停止使用本产品。

2. 请勿在大音量下长时间使用，避免对听力造成损伤。

3. 请勿在雷雨天气使用本设备，雷雨天气可能导致设备故障或电击危险。

4. 请勿在驾驶时使用本产品。

5. 请勿跌落、挤压或穿刺设备，避免让设备遭受外部大的压力，从而导致设备的损坏、失效、短路、镜片破碎或起火爆炸。

6. 使用未经认可或者不兼容的适配器、电源或电池，可能引发火灾爆炸或其他危险。

7. 本设备及其配件，可能包含一些小零件，请将设备及配件放置儿童接触不到的地方，儿童可能无意之中损坏设备及配件，或吞下小零件导致窒息或其他危险。

8. 本产品会产生一定视野遮挡，戴上后会对行动有影响，容易引起滑跌、碰撞等，请勿在运动中使用本设备。

特别说明



法律声明和免责声明

感谢您购买 INAIR 产品。本文档中的信息涉及到您的安全以及您的法定权利和责任。本文档可由多屏未来 ( 北京 ) 科技有限公司自行更改。

如需获取最新产品信息，请登录 www.inair.cn 访问本产品的官方页面。

使用本产品即表示您和您的访客用户已仔细阅读所有免责声明和警告，理解并同意遵守其中的条款和条件。您和您的访客用户同意由自己对使用本产品时的行为及其后果承担全部

责任。您和您的访客用户同意仅将本产品用于适当的用途，并符合所有适用的当地法律、规则和法规、以及 INAIR 已制定及可能制定的所有条款、 注意事项、实践、策路和指南。

INAIR 对您访问或使用第三方内容、或第三方内容中包含的任何内容或功能不承担任何义务或责任，如您未正当使用或未按照上述 INAIR 的条款、指南、注意事项的建议使用而造成

的人身、财产的损失对此不承担相关责任。

您必须遵守所使用的第三方软件的所有建议和指南，以避免可能由此产生的危险。您使用和访问第三方内容时的义务和权利完全由您与这些提供商签订的协议约束。

您必须遵守使用警告和指南才能使用眼镜。

* 版权所有 © 多屏未来 2022 ～ 2031. 保留一切权利。本资料仅供参考，不构成任何形式的承诺。产品（包括但不限于颜色、重量、大小、屏幕显示等）请以实物为准。

* 除非适用法律的要求，北京多屏未来科技有限公司对本产品说明书中的所有内容不提供任何明示或暗示的保证。

* 在适用法律允许的范国内，北京多屏未来科技有限公司不对因使用本产品说明书及本产品而产生的任何特殊的、附带的、间接的损坏进行赔偿，也不对任何利润、证据、商誉或预期

损失进行赔偿。

* 如需将本产品 ( 包括但不限于本产品中的软件及技术数据等 ) 出口、再出口或者进口，您应遵守适用的进出口管制法律法规。

* 北京多屏未来科技有限公司保留随时修改本产品说明书中任何信息的权利，无需提前通知且不永担任何责任。

法律声明

免责声明



产品中有害物质名称与含量
部件名称

镉（Cd） 铅（Pb） 汞（Hg） 六价铬（Cr6+） 多溴联苯(PBBs)

有毒有害物质元素

印刷电路板组件

数据线

壳体与配件

玻璃镜片

透明镜片

三极管

多溴二苯醚 (PBDes)

本表格依据 SJ/T11364 的规定编制 

表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T26572 规定的限量要有毒有害物质元素 求以下。

表示该有害物质至少在该部件的某一匀质材料中的含量超出 GB/T26572-2011 规定的限量要求，表中标“X”的部件，皆因全球技术发展水平限制而无法实现有害物质的替代。

*在本指南中所描述的正常使用条件下，本产品环保使用期限为10 年。

联系我们
如果您对以上免责声明和安全警告有任何疑问，请发送邮件至： after_sales@inair.cn



INAIR 产品售后保障政策
INAIR  产品和相关服务是根据本 INAIR 产品保修 （" 保修 " )  政策提供的，严格遵守适用法律。接受这些条款、购买我们的产品或使用我们的服务意味着您理解这是一份具有法律

约束力的文件，并同意受此处条款和条件的约束。请仔细阅读条款的全部内容。如果您不同意这些条款，请不要使用产品或我们的服务。请注意，本保修不会减少或剥夺您在任何适用

法律法规下的任何权利。

本保修仅适用于直接从 INAIR 官方渠道购买的 INAIR 产品。通过任何其他渠道购买的产品，包括二手购买（即使全新产品）不在本保修范围内。如果本产品是从第三方卖家处购买

的，请参阅卖家对本产品的保修政策。

退货、换货和维修

INAIR 向您提供保修期内规定的有限保修，并且依据下文所述的保修服务条款。如果以下规定的任何时间段短于您所在国家或地区适用法律规定的任何强制性期限，则遵从法律规

定的期限。

自购买之日起 7 日内，主机出现性能故障（非人为造成的性能故障）及外观无任何人为的明显痕迹，不影响二次销售，可选择退货、换货或者修理；

自购买之日起第 8 日至第 15 日内，主机出现性能故障（非人为造成的性能故障）及外观无任何人为的明显痕迹，不影响二次销售，可选择换货或修理；

自购买之日起一周年，主机出现性能故障（非人为造成的性能故障），可享受免费修理服务；

通过此程序， INAIR 将评估产品的状况，并通知您产品是否符合保修条款下的退货或换货条件。

在退回产品并根据 INAIR 保修提出索赔时，您必须提供购买凭证。所有退回的物品必须确保在其原始包装中，并与交付给您时的状态相同，没有可见的损坏。您必须退回产品附带的

所有组件、配件和任何促销礼品。如果任何组件、备件或促销礼品丢失，我们将不接受您在此条款下的退货。您负责退货中产生的所有费用。



在保修期内更换产品时，首先，我们的售后服务中心会对产品进行测试，并可能与您联系以获取更多信息。一旦产品经过测试，我们将与您联系并提供以下选项：

- 如果发现产品有缺陷并符合本条款下的换货条件，我们将免费为您维修或换货。更换产品的保修期将从您收到之日起重新开始。

- 如果没有发现缺陷，产品将退回给您，并向您收取运费和手续费。

- 如果我们确定故障是由与 INAIR 无关的外力造成的，您可以使用我们的付费维修服务，或者您可以要求将产品退回给您，并将向您收取运费和手续费。

- 本 INAIR 保修是对您所在司法管辖区有关消费品销售的法律规定任何权利的补充，并不影响您的任何权利。

维修条款

如果产品在一年保修期内出现质量问题，您将有权获得我们的免费维修服务，但须符合以下条件。

首先，请按照下面“故障检测”下的说明，要求我们提供评估和帮助。如果我们确定产品的状况在保修范围内，我们将免费为您维修处理。

维修或更换可能会涉及使用性能和功能条件等相同的零部件。INAIR 公司或其代理商将已经维修好的且处于良好工作状态的产品或配件退还给您。INAIR 公司根据本有限质保声明

条款为您提供保修后，更换之前的任何产品、配件或其零部件将成为 INAIR 公司的财产。

本 INAIR 保修是对您所在司法管辖区有关消费品销售的法律规定的任何权利的补充，并不影响您的任何权利。

对干已维修的产品，更换的部件质保期为原始保修期内的剩余时间和 30 天 ( 以较长的时间为准） 或适用手您所在司法管转区的额外保修期。您将不会被收取任何费用。



故障检测

发现产品或配件故障后，应采取以下措施：

1、查阅用户手册或访问官网链接 www.inair.cn , 获取相关信息以识别和解决问题；

2、如果在参考用户手册或访问官网链接后仍无法解決问题，您可以联系 INAIR 官网“联系我们”的“客户服务”或发送电子邮件给 after_sales@inair.cn 寻求进一步的求助和信息。

a. 您的产品采购订单；
b. 根据采购订单的问题提供产品序列号 SN;

c. 故障描述和视频或图片 ;

d. 确保您的地址和联系方式在进行购买后没有发生变化，或提供您准确的当前地址和联系方式 ;

e. 确保购买产品的原始发票、收据或销售单都保存完整。您根据本有限质保声明提出任何索赔时，您须出示有效的购买证据。若不能提供有效的购买证明，则 INAIR 公司无义务提供

本有限质保声明项下的支持服务。

在完成这些步骤后，INAIR 公司将在确认问题后，指示您如何处理货物如何及何时将不良产品或配件退回。您可能须提前承担将产品或配件退回给 INAIR 公司所产生的运输、包装及

保险费用，同时您应采取合理的、足够的包装保护措施，避免产品在运输过程中造成任何撞击、压迫或暴力装卸货所致的损害等，如果收到货物后发现由于包装不良导致货物损坏，

INAIR 公司不负任何责任；在您寄回任何产品或配件进行维修服务之前，请您务必将设备中的任何机密资料、资讯全部备份并从设备中删除。针对您未备份的任何程式、资料的任何

损坏或遗失，INAIR 公司均不负任何责任。

3、联系 INAIR 时，请通过官网链接的“联系我们”或 after_sales@inair.cn 邮箱提交正确信息：



保外条款

请注意！以下情况不在保修范围内

1、在免费保修期外的产品；

2、无保修卡、发票或保修卡与发票信息不符；

3、恶意损坏保修卡内容、产品信息，包括模糊破坏、自行撕毀、篡改等；

4、粗暴放置、直接阳光曝晒、液体接触、置放于潮湿或极度高温或其他严苛环境下或在环境发生急剧变化下的使用；

5、人为原因造成的损坏：如产品或配件的物理损坏，包括但不限于产品或配件（包括任何屏幕）表面上的裂痕或划痕；

6、未按 《用户手册》 的要求使用、保养及调整造成的任何损坏；

7、超出正常使用条件，强行使用本产品造成的故障或损伤；

8、将产品与其他有缺陷、不适宜结合使用、或有故障的设备结合使用；

9、未经乙方授权的人员私自拆动或修理或刷机；

10、不可抗力因素造成的损坏；

11、 由于正常损耗所导致的产品或配件磨损；

12、使用未经过乙方认可的配件；

13、违反任何法律或甲方与乙方的协议使用产品；

14、其他非产品本身设计、制造、质量等问题而导致的故障和损坏；

15、由于未按照产品说明书要求安装、电源或外部环境使用产品等非乙方控制的其他原因。

此有限保修为您提供了除适用法律规定的其他权利之外的特定权利。然而在法律允许的范国内，本保修是 INAIR 提供的唯一和独家保修。INAIR 拒绝所有其他明示或暗示的保证 （包括但不限于对商业销
售性、令人满意的质量、特定用途的适用性、所有权和非侵权性的任何保证），INAIR 的责任应仅限于原始购买价格。您明确放弃任何意外或间接损害的权利。



Safety Instrustion

1. Keep the device dry. Avoid using it in dusty, humid, or high-salinity environments (such as near the sea) to prevent internal circuit failure.

Safety Warning

2. Use the device below 2000 meters altitude and within a temperature range of 0°C to 35°C. Store the device and its accessories between -20°C and 45°C. Extreme 
temperatures may cause malfunctions.

3. When charging, always use the original cables provided by the manufacturer.

4. Do not expose the device to high temperatures or near heat sources, such as direct sunlight, heaters, microwaves, ovens, or water heaters. Overheating can cause 
damage, battery swelling, leakage, or even explosion.

5. Do not disassemble or modify the device, insert foreign objects, or submerge it in water or other liquids to avoid short circuits, battery leakage, overheating, or fire.

6. Never throw the device into a fire, as this can cause it to ignite or explode.

7. Dispose of the device according to local regulations. Do not treat it as household waste. Improper disposal may lead to explosion. Follow local laws and support 
recycling initiatives.

8. Keep pets from chewing on the device to prevent injury or explosion.

9. The device contains a built-in non-removable battery. Do not attempt to replace it yourself to avoid damage to the battery or device.



Special Notice

1. Individuals with a history of epilepsy, high blood pressure, heart disease, acrophobia, severe myopia, or other conditions that may not be suitable for 3D immersive 
experiences and stimulating activities are advised not to use this product. If you do not fall into these categories but experience dizziness, eye strain, or similar 
symptoms while using the product, please stop using it immediately.

2. Do not use at high volumes for extended periods to avoid damaging your hearing.

3. Do not use this device during thunderstorms, as it may lead to device malfunction or electric shock hazards.

4. Do not use this product while driving.

5. Do not drop, crush, or puncture the device to avoid external pressure that may cause damage, malfunction, short circuits, lens breakage, or fire hazards.

6. Using unapproved or incompatible adapters, power supplies, or batteries may cause fire, explosion, or other hazards.

7. This device and its accessories may contain small parts. Keep the device and accessories out of reach of children, as they may inadvertently damage the device or 
its accessories or swallow small parts, leading to choking or other hazards.

8. This product may cause visual obstruction, which can affect your movement and increase the risk of slips, trips, and collisions. Please do not use this device while 
engaging in physical activities.



FCC Warning
Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user’s authority to operate the equipment. This 
equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 
provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if
 not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. 
However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television 
reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following 
measures: 
- Reorient or relocate the receiving antenna. 
- Increase the separation between the equipment and receiver. 
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. 

- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.  
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) 
this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. 
FCC Radiation Exposure Statement 
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. 
The device can be used in portable exposure condition without restriction.



Product After-Sales Warranty Policy
INAIR products and related services are provided under this INAIR Product Warranty (“Warranty”) policy, in strict compliance with applicable laws. By accepting these 
terms, purchasing our products, or using our services, you acknowledge that this is a legally binding document and agree to be bound by the terms and conditions 
herein. Please read the entire content of the terms carefully. If you do not agree to these terms, please do not use the products or our services. Please note that 
this warranty does not diminish or deprive you of any rights you may have under any applicable laws and regulations.

This warranty applies only to INAIR products purchased directly from official INAIR channels. Products purchased through any other channels, including second-hand 
purchases (even if they are new), are not covered under this warranty. If this product was purchased from a third-party seller, please refer to the seller’s warranty policy 
for this product.

INAIR provides you with a limited warranty as specified during the warranty period, in accordance with the terms of warranty service outlined below. If any time period 
specified below is shorter than any mandatory period provided by applicable laws in your country or region, the legal period shall apply.

Return, Exchange, and Repair within 7 Days: If the device experiences performance issues (not caused by human factors) and shows no visible signs of damage that 
would affect resale, you may choose to return, exchange, or repair the product within 7 days of purchase.

Exchange or Repair from 8 to 15 Days: If the device experiences performance issues (not caused by human factors) and shows no visible signs of damage that would 
affect resale, you may choose to exchange or repair the product between the 8th and 15th day after purchase.

Free Repair within One Year: If the device experiences performance issues (not caused by human factors) within one year of purchase, you are entitled to free repair 
services.

Through this process, INAIR will assess the condition of the product and inform you whether it qualifies for return or exchange under the warranty terms.

Returns, Exchanges, and Repairs



When returning a product and filing a claim under the INAIR warranty, you must provide proof of purchase. All returned items must be in their original packaging and 
in the same condition as when delivered to you, with no visible damage. You must return all components, accessories, and any promotional gifts that came with the 
product. We will not accept your return under these terms if any components, parts, or promotional gifts are missing. You are responsible for all costs incurred during 
the return process.

When replacing a product during the warranty period, our after-sales service center will first test the product and may contact you for more information. Once the 
product has been tested, we will contact you and provide the following options:

- If a defect is found and meets the conditions for exchange under these terms, we will repair or replace the product free of charge. The warranty period for the 
replacement product will restart from the date you receive it.
- If no defect is found, the product will be returned to you, and you will be charged for shipping and handling fees.
- If we determine that the fault is due to external forces unrelated to INAIR, you may opt for our paid repair service, or you can request to have the product returned 
to you, for which shipping and handling fees will apply.
- This INAIR Warranty Supplements any rights you may have under the laws governing consumer goods sales in your jurisdiction and does not affect your rights.

If the product experiences quality issues within the one-year warranty period, you will be entitled to our free repair service, provided that the following conditions are 
met.
First, please follow the instructions under ‘Fault Detection’ below to request our assessment and assistance. If we determine that the condition of the product falls 
within the warranty coverage, we will repair it free of charge.
For repaired products, the warranty period for replaced parts will be the remaining time of the original warranty period plus an additional 30 days (whichever is longer) 
or any additional warranty period applicable in your jurisdiction. You will not be charged any fees.
Repairs or replacements may involve the use of parts that are equivalent in performance and functionality. INAIR or its agents will return to you products or accessories 
that have been repaired and are in good working condition. After providing you with the warranty under this limited warranty statement, any replaced products, 
accessories, or components will become the property of INAIR.

Repairs Terms



This INAIR warranty is a supplement to any rights you may have under the laws governing consumer goods sales in your jurisdiction and does not affect any of your 
rights.

If you discover a fault with the product or accessories, please follow these steps：
1. Consult the User Manual or Website：Refer to the user manual or visit our official website at www.inair.cn for relevant information to identify and resolve the issue.
2. Contact Customer Support if the Issue Persists：If the problem remains unresolved after consulting the manual or website, contact INAIR’s customer service through 
the “Contact Us” section on our website or send an email to after_sales@inair.cn for further assistance and information.
3. Provide Correct Information：When reaching out to INAIR, submit accurate details through the “Contact Us” section on our website or via after_sales@inair.cn.

a. Your Purchase Order
b. Product Serial Number (SN) corresponding to the issue described in the purchase order.
c. Description of the Fault along with supporting videos or images.
d. Accurate Address and Contact Information—ensure these have not changed since the purchase or provide your current details.
e. Original Invoice, Receipt, or Sales Order—keep these documents intact. Valid proof of purchase must be presented for any claims under this limited warranty 
statement. INAIR is not obligated to provide support services under this warranty without valid proof of purchase.

After completing these steps, INAIR will confirm the issue and provide instructions on how and when to return the defective product or accessories.
Shipping and Packaging Costs: You may need to cover the shipping, packaging, and insurance costs for returning the product or accessories to INAIR. Ensure that 
reasonable and adequate packaging is used to prevent damage during transit, such as from impact, pressure, or improper handling. INAIR assumes no responsibility 
for any damage caused by inadequate packaging.
Backup and Data Removal: Before returning any product or accessories for repair, ensure you have backed up and deleted any confidential information or data stored 
on the device. INAIR is not liable for any loss or damage to software or data that has not been backed up.

Fault Detection



The following conditions are not covered under the warranty：
1. Products beyond the free warranty period.
2. Absence of a warranty card, invoice, or mismatched information between the warranty card and invoice.
3. Intentional damage to the warranty card or product information, including blurring, tearing, or tampering.
4. Damage caused by improper storage, direct sunlight exposure, liquid contact, use in humid, extremely hot, or harsh environments.
5. Physical damage caused by human factors, such as cracks or scratches on the product or accessories (including screens).
6. Damage caused by failure to use, maintain, or adjust the product according to the User Manual.
7. Malfunctions or damage caused by forcing the product to operate beyond normal conditions.
8. Use of the product with defective, incompatible, or malfunctioning devices.
9. Unauthorized disassembly, repair, or firmware modification by personnel not authorized by INAIR.
10. Damage caused by force majeure events (e.g., natural disasters).
11. Normal wear and tear of the product or accessories.
12. Use of unapproved accessories.
13. Use of the product in violation of laws or agreements between you and INAIR.
14. Issues unrelated to the product’s design, manufacturing, or quality.
15. Damage caused by failure to follow the installation, power, or environmental requirements specified in the product manual or any other factors beyond INAIR’s 
control.

This limited warranty provides you with specific rights in addition to those granted by applicable laws. However, to the extent permitted by law, this warranty is the 
sole and exclusive warranty offered by INAIR. INAIR disclaims all other express or implied warranties, including but not limited to warranties of merchantability, satisfac-
tory quality, fitness for a particular purpose, title, and non-infringement. INAIR’s liability is limited to the original purchase price. You expressly waive any rights to 
incidental or consequential damages.

Out of Warranty Terms



用户信息

保修卡

制造商：北京多屏未来科技有限公司
官网：www.inair.cn
邮箱：after_sales@inair.cn

1. 本产品是在严格的质量管控下生产的
2. 产品的退换货只能在购买点进行
3. 正常使用情況下，保修期内非人为的质量问题可以免费维修
4. 请妥善保存此保修卡，避免涂抹和篡改

保修说明

产品信息 保修以外说明

1. 超过保修期的期限；
2. 人为原因造成的损坏：如物理损坏或进液等；
3. 未经 INAIR 公司授权的人员私自拆动或修理或刷机；
4. 不可抗拒因素造成的损坏；
5. 转售您的产品 ;
6. 违反任何法律或您与我们的协议使用产品；
7. 其他非产品本身设计、制造、质量等问题而导致的故障和损坏；
8. 其他保外条款请参考售后保修政策。

用户姓名：

居住地址：

联系方式：

电子邮箱：

S/N  码：

购买地址：

购买日期：



User Information

Manufacturer：Beijing Duoping Future Technology Co., Ltd
Official Website：www.inair.cn
Email：after_sales@inair.cn

Guarantee

Product Information Out of warranty
1. Exceeding the warranty period.
2. Damage from human factors, such as physical impact or liquid intrusion.
3. Unauthorized repairs, disassembly, or flashing by non-INAIR personnel.
4. Damage caused by force majeure.
5. Reselling the product.
6. Use in violation of laws or agreements with us.
7. Issues not related to design, manufacturing, or quality defects.
8. Refer to the after-sales policy for other non-warranty terms.

1. This product is produced under strict quality control
2. Returns and exchanges of products can only be made at the point of purchase
3. Under normal use, non-artificial quality problems within the warranty period can 
be repaired free of charge
4. Keep this warranty card in good condition and avoid any alterations or tampering.

User Name：

Address：

Email：

S/N  Code：

Warranty Card

Phone Number：

Purchase Address：

Purchase Date：



www.inair.cn



扫描二维码了解更多产品使用信息
Scan the QR code for more product usage information


